
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 602
I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 544 bedes ministeren oplyse: 1)
Hvor mange virksomheder er blevet kontrolleret i forbindelse med den styrkede kontrol-
indsatserne af sort arbejde og kontrolindsatsen af illegal import af punktafgiftspligtige
varer? 2) Hvilke beløb er blevet afdækket på baggrund af viden og erfaringer fra hen-
holdsvis den styrkede kontrolindsatserne af sort arbejde og kontrolindsatsen af illegal
import af punktafgiftspligtige varer? 3) Ud af det samlede beløb, der er blevet afdækket i
kontrolindsatserne, hvor stor en procentdel er blevet tilbagebetalt til skattestyrelsen? 4) Er
der i de specialiserede kontrolindsatser fundet branchespecifikke tendenser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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